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PROTOKOL NR 21104
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTTí/A I

IN{TEGRAC.n Z UNL{ EUROPEJSKA
W DNIII 08 listopads 2004 roku.

Komisja Rolnictwa i Integracji Z Uni4 Europejsk4 roryoczpla
posiedzenie o godzinie 08.30 w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej
zalqcznik do niniejszego protokolu wg nastgpuj4cego porz4dku:

l. Analiza materialów na sesjp.
2. Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodnicz4cy poprosil czlonków Komisji o zapoznanie siq i
ewentualne uzupelnienie Planu Pracy Komisji na 2005 rok.

Nastgpnie zaproponowal, aby do porz4dku obrad Kornisji dodaó punkt
dotycz4cy rozpatrzenia pisma z ZB.ll4 o uwzglpdnienie w planie budzetu na 2005
rok dofinansowani a zakladtt.

Ad. 2

l. Przewodnicz4cy odczytal pismo z proSb4 o dofinansowanie zPrzedszkola
n r  1 .

2. Pismo pai Równickich z proib4 o wyraZenie zgody na dzierlawq
niemchomoSci przy I 1-ego Listopada.

3. Pismo ZBIli4 dotycz4ce wprowadzenia do porz4dku obrad sesji
listopadowej punktu dotycz4ce go dofinansowania zakladu.

Ad. I

Na posiedzenie Kornisji przybyl Burrnistrz S. Wozniak

Poz 6
Sprawozdanie z pracy Bunnistrza migdzy sesjami.

Radny T. Spk zapytal o pkt. 18 sprawozdania. Burmistrz wyjaSnil, 2e chodzi o
564 ml2 pod drobne uprawy rolne.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.



Poz 8.
Uclrwala w sprawie zmian w budzecie Miasta i Gminy Jpdrzejów na 2004 rok..

Btrrrnistrz zwrócil uwagg na kwotg 58 tyS, która wyniknpla z tego,2e dochody
s4 o tyle wy2sze od planowanych. W zwiqzku z powylszym przenosi sip t4
kwotp do wydatków. O ich przeznaczeniu decydowaó bpda Radni.

Komisja uwag nie wniosla.

Poz 9.
IJclrwala .w sprawie zaciqgnipcia poLyczki z Wojewódzkiego Funduszn
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie
inwestycji pn. ,,Budowa kanalizacji sanitarnej w ulicach Mieszka I i Dojazd w
Jgdrzejowie".

Burmistrz wyjasnil, 2e pieni4dze ra ten cel s4 w bud2ecie, ale branie kredytu
jest oplacalne, gdyz po osiqgnigciu efektu ekologicznego umorzenit ulega 25oA
pozyczki. Kredyt jest nisko oprocentowany (ok. 3 %).
Radny T. Spk zapytal Burmistrza, co z wodoci4giem Raków. Burmistrz
wyjaSnil, 2e aby dojió do Rakowa nale?y przejSó w pierwszej kolejnoSci przez
Borki do Wolicy

Komisja uwag nie wniosla.

Poz. 10.
Uclrwala w sprawie zmiany uchwaly nr XXIIV234|04 z dnia 26 sierpnia2004r.
o wspóldzialaniu z gminami Sgdziszów, Wodzistaw i Slupia JEdrzejowska w
sprawie realizacji wspólnych inwestycji kornunalnych wspótfinansowanych z
Funduszu,,Spójnoéci".

Komisja uwag nie wniosla.

Poz I I.
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz
Gminy Jpdrzejów.

Burmistrz wyjaSnil, 2e chodzi o oérodek kolejowy, który po trzech przetargach
nie zostal sprzedany. Burmistrz L. Kapcia negocjuje ceng, na ten moment chcq
go sprzedaé za 50 tyS zl, niejest to jednak cena ostateczna.

Komisja uwag nie wniosla.



Poz 12.
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Gminy
Jpdrzejów z organizacjami pozarzqdowymi, osobami prawnymi i jednostkami

organizacvjnyrni, októrych mowa w art. 3 ust. 2 i3 ustawy zdnia 24 kwietnia
2003r. o dzíalalnoÉci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla.

Poz 13.
IJclrwala w sprawie przyjgcia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Grniny
JEdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad. 3 Spraw róinych

Na posiedzenie przybyl kierownik ZB}i4 p. S. Jach.

Kierownik przybliLyl zebranym sytuaclg zakladu poczewszy od roku 1999. W
tym czasie zobowiqzania zakladu wzrosly do 900 tyí zt. Aby to przeciqó p.
kierownik wnosi o wlaSciwe dofinansowanie zaktadv w roku nastgpnym.
Dotacja w wysokoóci 1OüyS zl jest niewystarczaj4ca.
Wedtug kierownika znacz4ce sq'.

a) Doplaty do czynszu za lokale socjalne (od 99 r 90 tyé zl),
b) Doplaty do wymiany okien
c) Nie éci4gniqte przez komornika kwoty czynszów- czgSó udato siq

wyegzekwowaé ( 148 tys komornik nie dal rady Sci4gn4ó),
d) Doplaty do Funduszu Remontowego, gdzie istniej4 Wspólnoty

Mieszkaniowe,
e) Uregulowanie kwestii finansowych wynikaj4cych z pelnienia

dozoru na Rehabilitacj i.

Radny J. Zigbiiski zapytal kierownika, dlaczego skoro zadlvíenie narastalo na
przestrzeni lat dopiero teraz jest to zglaszane, nastppnie zapyrtal Burmistrza,
jakie s4 mozliwoSci budzetu w tej sprawie.
Kierownik odpowiedzial radnemu, 2e gdy obejmowal swoje stanowisko, zaklad
byl juz zadlthony. Dodal, 2e informacja na temat sytuacji w zakladzie jest i byla
pelna. Wedtug kierownika nalezy ustalió, jakie sumy nie budz4ce w4tpliwoSci
nale24sig zakladowi corocznie od wlaSciciela.
Burmistrz przedstawil sytuacjp z punktu widzenia gminy. Powiedzial,2e dotacje
dla zakladu przekazywane se terminowo, w uchwale intencyjnej dotacja
opiewala na 350 tyS, ale uchwala budzetu skorygowala tg kwotg.



Nastgpnie Burmistrz analizowal Koszty Zarzqdu ZBM. Zastanowil sig te2, czy
naleay dofinansowaó zaklad azy zasób mieszkaniowy. Kierownik S. Jach
powiedzial, 2e tnieszkaúcy lokali socjalnych w wipkszoéci nie plac4 ale wie
takae o przypadkach, gdzie Sci4gnigcie nale2noSci byloby rnozliwe ( ukryte
dochody). Stanowi to ok. 390 tyé zl. Gdyby zaklad zdolal otrzymaó tp kwotp
móglby splació najpilniejsze zobowi4zania. Poza tym zobowiEzania zaldadt
przechodzErn gminp, gdy zaklad przej4lby prywatny wlaSciciel to i tak gmina
musialaby doplacaó. NastEpnie Burmistrz zapytal kierownika ile zaktad ma
zobowiEzaú wymagalnych. Kierownik odpowiedzial,2e w sumie 903 tyS z\" ale
wliczone w to s4 sporne naleZnoSci do Dalki Tenniki.
NastEpnie radny S. Baraúski skierowal do kierownika szereg pytaú:

1. Gdzie byla Komisja Rewizyjna z tamtej kadencji, 2e nie zalpla sig tyrn
tematern?

2. Czemu nie sprzedawane s4 lokale jak ktoS chce kupió np. przy ul.
Piastowskiej?

3. Na jakiej podstawie ZB}d oglaszaprzetargi.
4. Czemu nie jest tak, 2e kazdy posiada swój wodomierz i rozlicza sig

indywidualnie?
Kierownik odpowiedzial, 2e dla jego zakladu równieibyloby wlaéciwe Zeby
kazdy rozliczal sig indywidualnie (dot. p. 4), nie da sig sprzedaó lokali, na
których ciEzy hipoteka ( dot. p. 2), oglaszaó przetargi zezwala zakladowi
Statut (dot .p  3)
Burmistrz podkreélil, 2e wedlug niego najwipkszy problem stanowiq te
osoby, które nie plac4 za mieszkania i nale2y sig zastanowió, co z nimi
zrobió. Radny S. Baraúski zasugerowal, aby remontowaó pustostany i
przenosió ludzi po wyrokach eksmisji, radny B. Król dodal, ze wieS sip na to
nie zgodzi. Burmistrz dodal, 2e gdyby kierownik otrzymal dotacjg w
wysokoSci 400 tyi zl rocznie zaklad wychodzilby na zero. PodkreSlil tez, 2e
nalely zastanowió sip ile przekazaó w przyszlym roku dotacji zakladowi, aby
nie tworzyó nowych dlugów.
Podsumowuj4c PrzewodniczEcy powiedzial, 2e grnina nie moZe dawaó
prezentów tym, którzy nie plac4 a niejednokrotnie byloby ich na to staó.

Kierownik opuécit posiedzenie.
Przewodn iczqcy zarzqdzil przerwp I 0.30- I 1.00

Po przerwie na posiedzenie Komisji zostal poproszony p. Rogo2aw zwiqzku
z poz. 12 porzqdku obrad sesji.
WyjaSnil on, 2e proiekt uchwaly sporz4dzany byl w oparciu o wzorcowe
opracowanie tej uchwaly. Poinformowal, 2e przedstawil p. Sekretarz ró2ne
wersje te12e i po konsultacji z innymi osobami zWydzíalu OSwiaty doszli do
wniosku, 2e ta wersja jest najwlaSciwsza. Po uprzednim wycofaniu projektu z
porzEdku obrad sesji zostal on powtórnie przedstawiony pod ocen€ Radcy



Prawnego tIM, która kategorycznie sprzeciwila sip ztnianotn, dodaj4c, 2e nte
widzi nic zlego w fakcie, ze gmina okreSla swoje priorytety. P. Rogo2a
dodal, 2e radni moge dodaó coS b4d2 skreslió calkowicie $4 p. 2. Dodal,2e
nie ma dwóch gmin, w których Uchwala tabrzmiataby jednakowo.

P. Rogo2a opuécil posiedzenie komisji.

Nastppnie Burmistrz poinfonnowal zebranych o projekcie rnonitoringtr
miasta.
Na zakohczenie Przewodniczqcy poinformowal o proSbie radnego P.
Smorqga dotycz4cej budowy chodnika w Skroniowie. W zwi4zku z tym
Komisja stawia wniosek :

Zu: 4 Przeciw:O wstrzym0

JednogloSnie przyjgty

Posiedzenie zakoúczono o godz. 11.40

Protokolowala:
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Karina Mackiewicz

Przewodn iczqcy Kom i sj i Rolni ctwa i
Integrac¡ i z Uniq huropel skq

Krzysztof Swietlik

osrodzenie boisku w Skroniowie"


